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Name and address:

I hope to participate to the meeting “Cutaneous stem cells”, organised on Friday 22nd November 2013 by the FONDATION RENE TOURAINE, at the “Musée des Moulages, Saint-Louis Hospital” in PARIS.

Registration fees :




Ph.D.



: 
150 €




M.D.



:  
150 €




Resident


:
  35 €




Chief resident


:
  35 €




Students*


:
  35 €

* Please provide certificate

Thank you to indicate if you want to take your lunch

with the participants, at the St-Louis Hospital site

:
  31 €

Mail the registration with payment or proof of payment to Fondation René Touraine, Hôpital Saint-Louis, Pavillon Bazin - 1, avenue Claude Vellefaux, 75010 - PARIS, or by Fax to the number: 33-1- 53 72 20 61.

You can pay by check or by bank transfert, please contact Fondation for informations.

Informations by phone to the 33-1-53 72 20 60, Fax to the 33 1 53 72 20 61 or 
e-mail: christina.pitton@fondation-r-touraine.org

Nom et adresse :

Je souhaite participer à la Réunion Scientifique “Cutaneous stem cells”, organisée le vendredi 22 novembre 2013 par la FONDATION RENE TOURAINE, au Musée des Moulages de l’Hôpital Saint-Louis, à PARIS.
Frais d’inscription :




Dr es-Sciences


:
150 €




Médecins installés ou




plein temps hospitaliers 

:
150 €




Internes, Chefs de clinique,




Etudiants*


:
  35 €

* SVP joindre une photocopie 

Merci de nous préciser si vous déjeunerez avec 

les Participants sur le site de l’hôpital St-Louis 

:
  31€

L’inscription et le règlement des frais, par virement bancaire ou chèque à l’ordre de la Fondation René Touraine, sont à adresser à la Fondation René Touraine, Hôpital Saint Louis, Pavillon Bazin, 1, avenue Claude Vellefaux - 75010 - PARIS ou, par Fax avec preuve de paiement, au 01 53 72 20 61.

Pour toute information, téléphoner au 01 53 72 20 60, faxer au 01 53 72 20 61 ou

e-mail : christina.pitton@fondation-r-touraine.org

